

ဆု - APS ကိုဖိတ်တဖန်/မိတ်ဖိတ်တဖန်/ဟံင်ဖိတ်ဖိတ်တဖန်/ပျတတအကရတဖန်

RE: ဘဉ်ယးဒီးမုခိဉ်ကလံသိဉ်ဂီတဂုဒီးဂုဂီအုကိပံးအတံးမအကူအကွဲတဖန်လၢ-ကိအနံဉ်၂၀၂၃-၂၀၂၄

ခိဖိုတံကဲထီဉ်သးမုတံတလၢအမုဂုဂီအုအတံးအိဉ်သးတဖန်.ဒီးတံးအံးဘဉ်သုဉ်သုဉ်ဂြးလၢတံကဘဉ်ပံးကိတံးသုဉ်ထီဉ် လၢကဘဉ်ခဲစဉ်ကွဲဉ်ထီဉ်အနံမုတမုတံဟုဉ်အခဲးလၢအကဒုးသုဉ်ညါဆိဝဲဒဉ်ပျကိဖိတ်တဖန်န့ဉ်လီၤ.ဖဲတံးအဝဲအံးတဖန်မုဟံ ကဲထီဉ်အသးန့ဉ်တံကဘဉ်လူပိဉ်မထွဲဝဲတံးမအကူလၢတံပာ်လီၤအိးန့ဉ်လီၤ.

ကိပံး/တံကဆိကတီဝဲဒဉ်ဒီတနံ

ဖဲကိဘဉ်တံဆိကတီအိးခိဖိုမုခိဉ်ကလံသိဉ်ဂီတဂုမုတမုဂုဂီအုအကူအကအတံကဲထီဉ်အသးမုအိဉ်,တံကဒုးသုဉ်ညါသု ဘဉ်ယးဒီးတံကပံးဝဲဒဉ်ကိခိဖိုကူဉ်သုဆဲးလၢဝဲအဝဲဒဉ်ဖဲခိ ဖိး၃၀ဒီးတံကပာ်လီၤလၢလီၤကဝိအတံကိမုအပူလၢနီၢ်ဂံ (၃-၅-၈-၁၉-၂၅)အပူလၢလီၤကဝိအလီယဲကွဲအပူတခိမုဝဲ (www.akronschools.com) ယုဒီး APS အတံကစိဉ် အပူတဖန်န့ဉ်လီၤ.ကိဖိတ်တဖန်/မိတ်ဖိတ်တဖန်/ဟံင်ဖိတ်ဖိတ်တဖန်/ပျဘဉ်ညါဘဉ်ဒါတဖန်ခဲလၢကဒီးန့ဉ်ဘဉ်ဝဲဒဉ် All-Call အတံးဒုး သုဉ်ညါလီၤတံစိလၢအဘဉ်တံဆဲးကျိးအိးလၢလီၤကဝိအဂုဂီအုအလီၤန့ဉ်လီၤ. **တံးအံးအလီၤအိဉ်ဝဲဒဉ်လၢပကဘဉ်မလီၤတံ ကုဝဲဒဉ်လီၤတံစိနီၢ်ဂံဒီးတံဆဲးကျိးအံးမုလ်မုဒ်သိးဒီးပဆဲးကျိးဘဉ်သုကညီအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.**

ကိဖိတ်တဖန်တဘဉ်ဟဲဆုကိဘဉ်ဒီးအဝဲသုဉ်ကဘဉ်အိဉ်လၢဟံဉ်န့ဉ်လီၤ.လၢအပူကွဲဉ်,တံသုဉ်ထီဉ်ကိခိဉ်ဒုးသုဉ်ညါဝဲဒဉ်ကိဖိတ် မိတ်ဖိတ်တဖန်မုလၢအဆိတလဲအလီၤတံစိအနီၢ်ဂံမုတမုအံးမုလ်ဒီးတဒုးသုဉ်ညါကိဘဉ်ဒီးတဒီးန့ဉ်ဘဉ်တံဆဲးကျိးအယိယပထံဉ်ဘဉ် လၢကိဖိတ်တဖန်ဟဲတုဝဲလၢကိအကရၢအပူန့ဉ်လီၤ.ဝံသးစူမလီၤတံဘဉ်ကုသုတံဆဲးကျိးအတံဂုဂီအုလၢကိန့ဉ်တက့ၢ်.

တနံအဝဲအံး,ပျတအိဉ်နီတဂလၢကိလၢအကမၤစၢဒုးသုဉ်ညါကိဖိတ်လၢကိတအိဉ်ဘဉ်ဖဲလၢကိပံးအနံန့ဉ်ဘဉ်လီၤ.

APS အပျဘဉ်ဘဉ်ဒါတဖန်မုလိဉ်ဘဉ်လၢအကလဲတံးမအကူန့ဉ်ကဘဉ်ဆဲးကျိးဒုးသုဉ်ညါဝဲဒဉ်အဝဲသုဉ်အခိဉ်န့ဉ်လီၤ.

တံးဒုးသုဉ်ညါလၢဂီၤခိဘဉ်ယးဒီးကိအနံ

အလီၤမုအိဉ်လၢတံကဘဉ်ပံးဝဲဒဉ်ကိနီၢ်နီၢ်န့ဉ်ကမုဝဲဒဉ်အခါဖဲတချုးလၢကိပျးဒီးလၢတနံအတီၢ်ပူန့ဉ်လီၤ.

Radio/TV အလီၤတဖန်ကဒုးသုဉ်ညါဝဲဒဉ်လီၤကဝိတံဆဲးကျိးဒုးသုဉ်ညါအလီၤ (district’s All-Call Notification System) ကကတီဆိအသးအစုကတံးအမံးနံး၉၀လၢအကဒုးသုဉ်ညါဘဉ်ယးဒီးဂုဂီအုအတံဆဲးကိးဒုးသုဉ်ညါဆုဟံဉ်ဖိတ်ဖိတ် တဖန်အအိဉ်န့ဉ်လီၤ.

ပျဘဉ်မုဘဉ်ဒါကဘဉ်အိဉ်တုဝဲဒဉ်ဒီးကိဖိတ်လၢတံတဟဲအိဉ်အိးဒီးတဖန်မုတမုပျအနီၢ်ဒိဉ်လၢဟံဉ်မုတအိဉ်လၢတံဆဲးကျိးဟံဉ် ဖိတ်ဖိတ်တဖန်တန့ဉ်လၢအကကွဲထွဲဝဲဒဉ်လၢတံမုပျကိမုဆိအကတီၢ်န့ဉ်လီၤ.ကိအပျဘဉ်မုဘဉ်ဒါကအိဉ်ခိးန့ဉ်ဒါလၢအမံးနံး ၃၀ဖဲတံပျကိကိဖိတ်ဝဲအလီၤခဲန့ဉ်လီၤ.

၁၁/၁/၂၀၂၃